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Ausable Brewing Company

Valcour Brewing Company



Locations /  Endroits

Murray’s Fools Distilling Co., LLC
2229 Rand Hill Road, Altona, NY 12910
518.561.0475
murraysfoolsdistilling.com

Plattsburgh Brewing Co.
411 Route 3, Plattsburgh, NY  12901
518.324.6680
plattsburghbrewingco.com

Oval Craft Brewing 
111 Ohio Avenue, Plattsburgh, NY 12903
518.324.2739
ovalcraftbrewing.com

Valcour Brewing Company
49 Ohio Avenue, Plattsburgh, NY 12903
518.324.2337
valcourbrewingcompany.com

Riley Brook Brewing 
456 Soper Street, Morrisonville, NY 12962
518.570.6925

Livingood’s Restaurant & Brewery
697 Bear Swamp Road, Peru, NY 12972
518.643.2020
livingoodsrestaurant.com

Ausable Brewing Company 
765 Mace Chasm Road, Keeseville, NY 12944  
518.900.2739
ausablebrewing.com

Adirondack Coast breweries 
and Distilleries
With Lake Champlain and the Adirondack Mountains as your backdrop, the 
Adirondack Coast is the perfect spot for sipping local craft beverages. Whether 
you’ve tried them all before or you’re having your first taste, the Adirondack 
Coast will introduce you to a variety of brews and spirits with plenty of flavors 
and unmatched views.

And while it’s hard not to see the area’s history wherever you look, one sip of 
an original Adirondack Coast craft beverage will have you tasting more than 
just a local microbrew or cocktail. Here, you’re drinking in the best of our 
region’s heritage and agriculture.

Refreshing and nostalgic, the microbrews and spirits made on the Adirondack 
Coast are sure to awaken your senses -- including your sense of adventure.

Les microbrasseries et 
distilleries de la Cote 
Adirondack
Ayant comme décors le lac Champlain et les montagnes des Adirondacks, 
la Côte Adirondack est l’endroit par excellence pour siroter des boissons 
artisanales.  Que vous les ayez déjà essayées ou que vous venez de les 
découvrir, la Côte Adirondack propose plusieurs variétés de bières, vins 
et spiritueux ayant beaucoup de saveurs avec, en arrière-plan, un paysage 
époustouflant.

Même si c’est difficile d’ignorer l’histoire de la région, une gorgée d’une 
boisson locale de la Côte Adirondack vous permettra d’apprécier plus qu’une 
boisson artisanale.  Ici, vous buvez le meilleur de notre héritage et agriculture.

Rafraîchissantes et nostalgiques, les microbrasseries et distilleries fabriquées 
sur la Côte Adirondack sauront réveiller vos sens – incluant votre sens de 
l’aventure.
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